
Referat for FAU-møte i FAU Disen skole

Dato: 10.10.2022

Tid: 19.00 - 20.30 

Sted: Møtet ble avholdt i personalrommet på Disen skole

 
Dagsorden

Sak nr: Sak: Ansvar/frist:

01.10 Velkommen og godkjenning av dagsorden.

02.10 Orientering fra skolen

Oppstarten av året har vært bra. Det har vært lite fravær blant elever
og personalet. Mye mer forutsigbarhet enn de siste årene.

Personalet vil i løpet av kort tid få influensa-vaksinen. Noe som
forhåpentligvis sikrer friske lærere utover høst og vinter.

Syvende klasse hadde før høstferien besøk av ei ung dame som
overlevde 22. juli på Utøya. Innholdet var tilpasset godt til barna, og
det ble en gripende time hvor barna stilte gode spørsmål.

Etter høstferien er det to uker med temaet hode og kropp. Dette
handler om fysisk og psykisk helse, og kommer i forlengelsen av
verdensdagen for psykisk helse som er 10.oktober (første skoledag
etter høstferien).

Under markeringen av verdensdagen for psykisk helse var alle
elevene samlet i gymsalen 10. oktober. Her ble det sunget sanger
knyttet til temaet. Det var spesielt gledelig med tanke på at det er over
to skoleår siden alle elevene sist var samlet for sang. Rektor
rapporterer om sangglede på tvers av alle trinn.

I de to ukene skal trinnene jobbe med temaet på ulike måter.

1. Jobber med følelser.
2. Jobber med sanser.
3. Jobber med følelser og hvordan holde seg frisk. De skal

besøke teknisk museum for et undervisningsopplegg relatert til
temaet.

4. Jobber med kropp og medisin, skal også besøke teknisk
museum for et undervisningsopplegg relatert til temaet.

Rektor



5. Jobber med “løft blikket”, som er temaet for årets verdensdag
for psykisk helse. Det handler om å se dem rundt seg, ikke
bare de nærmeste.

6. Jobber med det samme som 5. trinn.
7. Jobber med utenforskap og skal lage et kjærlighetsgjerde.

I anledning plandagene i forkant av skolestart var personalet på
ekskursjon til Utøya. Her ble de inspirert av en installasjon kalt
kjærlighetstreet, et tre hvor det ble hengt opp dikt, fine ord og
tegninger. Kjærlighetsgjerdet som syvende klasse lager, skal være
inspirert av dette og elever fra hele skolen er tenkt å bidra til det.

Etter spørsmål fra FAU informerer rektor at skolens to miljøterapeuter
har vært sykmeldte, men en er tilbake i 60 % arbeid. I tillegg har
skolen ansatt en miljøterapeut til som startet i august. Rektor uttrykker
ønske om flere i slike stillinger. Det er dessverre ikke noe økonomisk
handlingsrom til det.

Et spørsmål blir videreformidlet fra foreldre som bekymrer seg over
uspiste matpakker som følge av (stor)skjermtid under spisepausen.
Rektor tar med seg dette spørsmålet og informerer om at det er en
utfordring knyttet til arbeidstidsavtalen. Den er formet slik at lærere
ikke har for-/etterarbeid tilknyttet inspeksjonstiden, som spisingen er
en del av. Dermed kan man ikke forvente pedagogiske opplegg, selv
om flere lærere tilbyr det likevel. Rektor er klar på at man trenger noen
form for samlende opplegg når det er 20-30 elever i et klasserom. Det
kom et forslag om lydbok i stedet for bevegende bilder, et forslag som
rektor tar med seg.

03.10 Orientering fra rektor om Halloween-ønske

Rektor ber om at FAU og skolen i samarbeid sender ut et brev til alle
foresatte med en anmodning om å samarbeide rundt å skape felles
opplegg for hele klassen i forbindelse med Halloween. Rektor ønsker
å understreke hvor viktig “høytid” det er for mange barn, dette gjelder
alle trinn. En del barn opplever å bli holdt utenfor. Dette merker skolen
fordi det preger barna etter Halloween. Derfor ønsker skolen at
skolens “skolevenn”-konsept skal videreføres til kveldstid under
Halloween, og ber foreldre om å stille opp for å unngå at barn føler
seg utenfor denne dagen. Et samlet FAU slutter seg til forslaget.

Rektor

04.10 Orientering fra FAU-representantene i SMU og Driftsstyret

Fra sist møte i driftsstyret:

Stort sett orienteringssaker fra skolen, blant annet rundt økonomien.
Det ble informert om at det ser ut til at skolen vil gå i balanse i år.

FAU-represen
tantene i
SMU og
driftsstyret.



FAU skal bli høringsinstans i arbeidet med strategisk plan.

05.10 Valg til arbeidsgrupper

Fordele FAU-representanter på arbeidsgrupper.

Foreløpig fordeling:

Trafikkgruppa: Eivind (7A), Kjell (1D), Kai Kenneth (1C), Kari (3A)

Gode formål: Susanne (6C), Liselotte (4A), Elisabeth (5C)

Fagkveld og digitalisering: Anders (7C), Ellen (2B), Gunnhild (5A),
Guro (5B)

AKS: Therese (4C), Grete Lise (1B), Maria (1A), Vibeke (2C), Daniel
(4B),

Styret FAU

06.10 Eventuelt

Oppmøte:

19.09 10.10 07.11 05.12 09.01 06.02 06.03 17.04 08.05 05.06

1a - x

1b x x

1c - x

1d - x

2a x -

2b x -

2c - -

3a x -

3b x x

3c x x



4a x x

4b - -

4c x -

5a - x

5b x -

5c - -

6a x x

6b x x

6c x x

7a - x

7b - -

7c x x


